
Boulealliansens samrådsgruppsmöte den 14 december 2011 i Boulecenter Falkenberg. 

  

1. Ordföranden Kurt Svensson öppnade mötet. 

  

2. Följande klubbrepresentanter var närvarande: Kurt Svensson TULLBRON, Rolf Nilsson 

BÅTKLUBBEN, Sven Steffner LEJONEN, Bengt Horn VESSIGE, Johanna Hyvärinen 

Johansson INTERBOULE, Renate Svensson FALKBOULE, Gert-Erik Vänestål PRO, Sonya 

Eriksson ÅRSTAD, Rolf Bengtsson HJÄRT & LUNG, Sven-Åke Johansson 

VETERANERNA, Bengt-Göran Nilsson PETANQUE, Ibbe Borsén SPF. 

  

3. Föreslagen dagordning fastställdes. 

  

4. Till protokolljusterare valdes Gert-Erik Vänestål. 

  

5. Laila Bengtsson från valberedningen presenterade förslag till ny styrelse. Vissa poster 

saknades. Kurt S. var orolig för att många styrelsemedlemmar representerar TULLBRON. 

Övriga ledamöter delade inte Kurts oro, utan menade att duglighet går i första hand. 

  

6. Hallvärdssystemet diskuterades. Hallvärdarna skall inte ta Silverkulans personals arbete. 

Kassaapparaten har konstaterats inte vara pålitlig och skall in på service. Hallvärdarna borde 

ta ansvar för kassan på em efter avstämning på fm. Huvudansvarig hallvärd ej nödvändig, 

utan hallvärdarnas olika arbetsuppgifter överlåtes åt respektive klubb att fördela. 

Nyckelfrågan måste skärpas upp. Nycklar skall kvitteras vid överlämnande. Inga extra nycklar 

skall hänga i nyckelskåpet. Endast en ansvarig person skall ha rätt att beställa nya kopior hos 

låssmed. 

  

7. Genomgång av Blochs mfl förslag till organisationsändring samt Mats Thulins svar på 

denna. Samrådsgruppen enades om att vi bara skall komma med råd till styrelsen, som 

beslutar i alla frågor. Antalet styrelsemedlemmar bör vara ca 7 st. Dagens avgiftssystem 

fungerar bra och skall vara kvar. 

  

8. Övriga frågor: Renate ville att vi skall tänka mer på den sociala funktionen inom boule och 

höra av oss till folk som inte kommer på t.ex. träningar. De kan vara sjuka eller deprimerade. 

Johanna hade en fråga från Åke Månsson i INTERBOULE angående det hårda underlaget i 

nya hallen. Arbete med detta pågår eventuellt kommer grövre material att läggas på. 

Bengt hade frågor angående åtgärder vid olycka. Ring alltid 112 direkt och notera adressen 

Läroverksgatan 2. Lista på defibrilleringskunniga finns i hallen. 

Rolf: Ibland onödigt tjafs om regler vid spel. Ha alltid en regelbok med. Det är klubbarnas 

ansvar att informera om regler. Det finns ett önskemål om en cykelparkering vid Boulecenter. 

  

9. Nästa möte bestämdes till den 14 mars 2012. 

Vessigebro den 15 december 2011 

Sekreterare: Bengt Horn Justeras: Gert- Erik Vänestål 
 


